
دبیر انجمن روغن نباتی ایران گفت: روغن هایی نظیر آفتاب گردان، 
دانه  از  روغنی که  تنها  و  نیستند  تراریخته  داخلی  و سویای  کلزا 
 ۲۵ حدود  که  هستند  تراریخته  شده  گرفته  خارجی  سویای  های 

درصد از کل روغن کشور را تشکیل می دهند.
امیرهوشنگ بی رشک دبیر انجمن روغن نباتی ایران در نشست 
های  دانه  و  خام  روغن  واردات  ارز  تامین  وضعیت  درباره  خبری 
روغنی به عنوان ماده اولیه تولید این محصول اظهار کرد: تامین 
و انتقال ارز 4۲00 تومانی و حتی آزاد در ماه های اخیر با مشکل 
مواجه است اما این صنعت، صورت خود را با سیلی سرخ نگه داشته 
روغن  تامین  برای  مشکلی  خدا،  امید  با  و  هستیم  سرپا  و  است 

مصرفی مردم نخواهیم داشت.
وی افزود: در هر مقطعی نیز که به صورت موقت واردات روغن به 
هر دلیلی متوقف بشود نوسانی در تامین و قیمت نخواهیم داشت 
زیرا به اندازه مصرف بیش از 6 ماه در انبارهای شرکت بازرگانی 

دولتی ایران ذخیره خواهیم داشت.
دبیر انجمن روغن نباتی ایران ادامه داد: در سال گذشته دو میلیون 
تن روغن در کشور تولید و توزیع شده که یک میلیون و ۵00 هزار 
تن آن از محل روغن خام وارداتی و 3 میلیون تن از محل دانه های 

روغنی وارداتی و روغن کشی در کشور، تامین شده است.
بی رشک در پاسخ به این سوال که آیا ارز 4۲00 تومانی واردات 
این  در  امروز  به  تا  گفت:  خیر  یا  خواهد شد  برداشته  خام  روغن 
ارتباط هیچ گونه اطلاعیه به ما داده نشده است اما تابع تصمیمات 
دولت و حاکمیت هستیم و ماده اولیه تولید با هر قیمتی در اختیار 
ما قرار گیرد، محصولات ما نیز بر اساس نظر سازمان حمایت و 

ستاد تنظیم بازار در بازار عرضه خواهد شد.
وی در پاسخ به سوال دیگر گفت: امیدواریم تا پایان سال هیچ گونه 
نباتی خانوار نداشته باشیم؛ قیمت  انواع روغن  افزایش قیمتی در 
انواع روغن نباتی 1۲ تا 14 درصد شامل روغن های مایع و جامد 

در یک ماه گذشته افزایش یافته است.
دبیر انجمن روغن نباتی ایران افزود: در صورتی که مواد اولیه تولید 
از جمله نرخ ارز اختصاصی روغن نباتی تغییری نداشته باشد قیمت 

روغن حداقل تا پایان سال به همین قیمت خواهد بود.
روغن  از  میزان  چه  اینکه  بر  مبنی  دیگر  به سوال  پاسخ  در  وی 
مصرفی کشور از محل دانه های روغنی تامین می شود گفت: در 
سال گذشته حدود 3۵0 هزار تن روغن از دانه های روغنی تولید 

شده در کشور تهیه شده است.
دبیر انجمن روغن نباتی ایران در پاسخ به این سوال مبنی بر اینکه 
ترانس  بدون  روغن  تولید  توان  کشور  کارخانه های  از  تعداد  چه 
دارند گفت: در حال حاضر حدود نیمی از کارخانه های تولیدکننده 
روغن نباتی به تکنولوژی تولید روغن بدون ترانس دست یافته اند.

پالم در  بی رشک در پاسخ به سوالی درباره میزان مصرف روغن 
ایران گفت: ۵0 تا 60 میلیون تن روغن پالم در دنیا تولید و مصرف 
می شود که ایران سالانه حدود 4۵0 هزار تن آن یعنی کمتر از یک 
درصد را وارد می کند؛ باید در نظر داشت که پالم بهترین روغن، 

برای تولید روغن سرخ کردنی است و مصارف خاص خود را دارد.
وی در پاسخ به این سوال که چه میزان از روغن های تولید شده در 
کشور تراریخته هستند گفت: روغن های نظیر آفتاب گردان، کلزا 
از دانه های  و سویای داخلی تراریخته نیستند و تنها روغنی که 

سویای خارجی گرفته شده تراریخته هستند که حدود ۲۵ درصد از 
کل روغن کشور را تشکیل می دهند.

دبیر انجمن روغن نباتی ایران افزود: بر اساس الزام سازمان غذا 
ژنتیکی  تغییر  تولیدکنندگان روغن مکلف هستند که عنوان  دارو 
یافته را بر روی محصولات خود درج کنند که در حال حاضر می 
توان اعلام کرد که تمام محصولاتی که در آنها از روغن ترایخته 
استفاده شده عنوان تغییر ژنتیک یافته نگاشته می شود به طوری 
که این عنوان بر روی روغن های مخلوط و روغن نیمه جامد حلب 
قابل مشاهده است. بی رشک گفت: در روغن های آفتابگردان کلزا 

و پالم )سرخ کردنی(  از روغن های تراریخته استفاده نمی شود.
وی تاکید کرد: سالانه حدود ۲ میلیون تن دانه سویای تراریخته 
به کشور وارد می شود که بعد از روغن گیری،  روغن آن به صنایع 
روغن نباتی و کنجاله باقیمانده برای مصارف خوراک دام و طیور 

استفاده می شود.

نماینده مردم نجف آباد در مجلس در پاسخ به این سوال که آیا در 
را  این  نگرفته است، گفت:  بازنگری صورت  تعریف رجل سیاسی 
مسکوت گذاشته ایم چون در شورای نگهبان هم به شدت در این 

باره، اختلاف است.
»ابوالفضل ابوترابی«، نماینده مردم نجف آباد در مجلس، در گفت و 
گو با برنا در پاسخ به این سوال که آیا در اصلاحیه قانون انتخابات 
خانم ها می توانند در انتخابات ریاست جمهوری نام نویسی کنند و 
اصلاحیه  این  در  گفت:  شوند،  ریاست جمهوری  انتخابات  کاندیدا 
تعریف رجل سیاسی را مسکوت گذاشتیم و تعریف نکردیم ولی این 
موضوع که گفتید کمافی السابق در یَد شورای نگهبان است. شخصا 
اعتقادم این است از لحاظ حقوقی منظور از رجل سیاسی زن یا مرد 
را  اداره کشور  توانایی  این است که فرد  بلکه منظور  بودن نیست 
داشته باشد و همچنین سابقه عملکرد قبلی او، در کارهای مدیریت 

کلان باشد.  
او در پاسخ به این سوال که آیا در تعریف رجل سیاسی بازنگری 
صورت نگرفته است، اظهار کرد: این را مسکوت گذاشته ایم چون در 
شورای نگهبان هم به شدت در این باره اختلاف است. اعتقادم این 
است که باید مردم و رسانه ها کمک کنند اگر خانمی لیاقت و توانایی 

دارد به ریاست جمهوری راه پیدا کند، جنسیت مهم نیست اینکه قبلا 
یک سابقه کار سیاسی داشته باشد، مهم است. 

عضو کمیسیون شورا ها مطرح کرد: اگر بخواهیم در تعریف رجل 
سیاسی زنان را مطرح کنیم قطعا شورای نگهبان رد می کند ولی 
ما اعتقاد داریم، باید با کمک افکار عمومی از جمله خود خبرنگاران 
این کار صورت گیرد. نیازی به تصریح قانون نیست، در خود شورای 
نگهبان باید این را بپذیرند. لذا به نظرم می آید نیاز به قانون گذاری 
ندارد و نیاز به اجرا و عمل دارد. البته از خانم هم تا حالا با این سطح، 

ثبت نام ریاست جمهوری نداشتیم که ببینیم چه اتفاقی می افتد.
او در پاسخ به این سوال که در اصلاحیه قانون انتخابات  شرایط  ثبت 
نام انتخابات ریاست جمهوری  به چه صورت است، گفت: یکسری 
پیش ثبت نام ها را در رجل سیاسی دیده ایم مثلا پیشنهاد دادیم فرد 
8 سال یا وزیر باشد یا معاون وزیر یا استاندار یا سفیر و یا نماینده 
مجلس یا شهردار کلانشهرها باشد تا این شخص بتواند، ثبت نام 
کند. نباید افراد فله ای در ریاست جمهوری ثبت نام کنند افرادی 
که سواد خواندن و نوشتن هم ندارند. در حال حاضر ثبت نام ریاست 
جمهوری خیلی افتضاح است و واقعا همه دنیا به این ثبت نام ریاست 
جمهوری ما می خندند. حدود دو هزار نفر می آیند یکی با اسب 

می آید یکی کاراته کار است این ها افتضاح است. 
او گفت: با اجرای این قانون نود درصد دیگر نمی توانند ثبت نام 
که  ها  حداقل  این  بال  فراغت  با  تواند  می  نگهبان  کنند. شورای 
فوق لیسانس با 8 سال طبق ماده 71 قانون خدمات کشوری یعنی 
استاندار یا نماینده مجلس وزیر معاون وزیر یا سفیر باشند را بررسی 

کند در ضمن فرد باید، ۵ معرف هم داشته باشند. 
او ادامه داد: طبق مصاحبه قبل که با شما مطرح کردم افراد زمان 
ثبت نام در فرم ثبت نام از آنها یک سوال می شود که آیا در زمان 
رد صلاحیت اجازه می دهی با حفظ موازین شرعی و قانونی علتش 
برای عموم مردم بیان شود یا خیر؟ شخص متقاضی در زمان پاسخ 
به فرم این را می گوید که آیا این توسط شورای نگهبان توسط هیات 
نظارت اعلام شود یا خیر. اگر احیانا بگوید اعلام نشود معلوم است از 
همان اول یک ریگی به کفشش بوده و اگر هم بگوید اعلام بشود 
که هیات نظارت اعلام می کند به مردم که من این را برای چه رد 
کردم.  او در پاسخ به این سوال که ایا فرد می تواند از دلایل رد 
صلاحیت خود شکایت کند، مطرح کرد: نه شکایت اصلا نمی شود. 
فرایند هیات نظارت، فرایند خاص خودش را دارد. یعنی اعتراضات 

درون خود شورای هیات نظارت شورای نگهبان انجام می شود.

واردکنندگان  انجمن  بازار  تنظیم  و  ساماندهی  کمیسیون  رئیس 
موبایل از بازگشت آرامش به بازار گوشی تلفن همراه خبر داد و 

گفت: قیمت گوشی در بازار 1۵ تا 30 درصد کاهش یافته است.
بازار تلفن همراه بعد از چند ماه التهاب که عواملی همچون شیوع 
گمرک،  در  همراه  تلفن  شدن  دپو  ارز،  نیافتن  تخصیص  کرونا، 
منتشر شدن خبر ممنوعیت واردات تلفن همراه بالای 300 یورو 
و… بر آن تأثیر گذاشته بود، این روزها، آرام آرام به سمت آرامش 

نسبی می رود.
انجمن  بازار  تنظیم  و  ساماندهی  کمیسیون  رئیس  قربانی  رضا 
واردکنندگان موبایل در این باره گفت: بازگشت آرامش نسبی به 
بازار تلفن همراه تابع دو موضوع یعنی قیمت ارز و واردات روان 
)تخصیص ارز و ثبت سفارش( آن است و هم اکنون با همکاری 
وزارت صمت، بانک مرکزی، وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
و فعالان بازار تلفن همراه مشکلات تخصیص ارز و ثبت سفارش ها 
رفع شده است و به نوعی بازار به آرامش نسبی خود بازگشته است.

وی افزود: از یک سو سرپرست وزارت صمت قول خود را مبنی 
بر ترخیص تدریجی تلفن همراه در گمرک اجرایی کرد و از طرف 
دیگر ارز حاصل از صادرات به واردات اختصاص یافت و در مدت 
10 روزی که مقرر کردند واردکنندگان با صادرکنندگان تهاتر انجام 

داده و هر کسی که در صف ارز بود، ارز دریافت کرد.
قربانی گفت: با تعامل و همفکری بین فعالان و مسئولان مربوطه، 

بازار  در  کالا  تا  شد  موجب  و  گرفته  صورت  درستی  تصمیمات 
قیمت  به طوری که هم اکنون  واقعی شود  قیمت  و  یابد  افزایش 
تلفن همراه بالای 300 یورو و زیر 300 یورو با نرخ فعلی ارز در 

تناسب است و حبابی وجود ندارد.
وی تاکید کرد: قیمت تلفن همراه نسبت به سایر کالاها مانند لوازم 

خانگی، صوت و تصویر و… مناسب تر و منطقی تر است.
واردکنندگان  انجمن  بازار  تنظیم  و  ساماندهی  کمیسیون  رئیس 
روند  این  نیفتد  ارز  برای  خاصی  اتفاق  اگر  اینکه  بیان  با  موبایل 
و  به دلیل کمبود کالا  قیمت  افزایش  بود، گفت:  دار خواهد  ادامه 
نوسان ارز و تخصیص نیافتن آن بود ولی با رفع این موانع بازار 
بازگشته است و شاهد کاهش 1۵ درصدی  به حالت عادی خود 
قیمت در بیشتر مدل های تلفن همراه و کاهش 30 درصدی در 

افزایش  بودن  بازی و کمیاب  به دلیل دلال  از مدل ها )که  برخی 
یافته بود( هستیم.

تلفن همراه بالای  به  از صادرات  ارز حاصل  از تخصیص  قربانی 
300 یورو نیز خبر داد و گفت: هم اکنون بحث واردات تلفن همراه 
بالای 300 یورو به روال مسافری واقعی در حال انجام است و ارز 
تخصیص می یابد و منعی برای رجیستر کردن وجود ندارد. حتی 
برای بخش واردات تجاری نیز ارز تخصیص داده شده است. البته 
میزان تقاضا برای تلفن همراه بالای 300 یورو در کشور کاهش 
یافته به طوری که میزان تقاضا در سال ۹8، هشت و نیم درصد 
بود و امسال به ۵ درصد رسیده است بنابراین ۹۵ درصد واردات به 

تلفن همراه زیر 300 یورو اختصاص دارد.
وی درباره میزان آمار واردات در سال جاری تاکنون نیز گفت: هنوز 
آمار سامانه همتا در مرداد ماه اعلام نشده ولی تا 1۵ تیرماه امسال 
تقریباً مجموع تعداد دستگاه های تلفن همراه وارداتی مسافری و 
سال  مشابه  مدت  به  نسبت  که  بوده  دستگاه  میلیون   3 تجاری 
قبل حدود 800 هزار دستگاه کمتر است؛ ولی با ترخیص تدریجی 
۵00 هزار دستگاه تلفن همراه موجود در گمرک و واردات جدید، 
پیش بینی می شود تا آخر مردادماه یک و نیم میلیون دستگاه دیگر 
وارد بازار تلفن همراه شود و کسری 800 هزار دستگاهی که در 
بازار تلفن همراه پیش بینی می شود، نیز رفع شده و ذخیره خوبی 

برای ماه های آینده حداقل تا مهرماه باشد.
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رسانه بين الملل

سخنگوی وزارت بهداشت :
مجموع جان باختگان كرونا
 به ۱۹ هزار و ۸۰۴ نفر رسید

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، ۲۲47 بیمار جدید مبتلا به کووید 1۹ در کشور 

شناسایی و 1۲۵۵ نفرشان بستری شدند.
سیما سادات لاری سخنگوی وزارت بهداشت اظهار داشت: بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و ۲47 بیمار جدید 
مبتلا به کووید1۹ در کشور شناسایی شدند که یک هزار و ۲۵۵ 

نفر از آنها بستری شدند.
وی ادامه داد: مجموع بیماران کووید1۹ در کشور به 34۵ هزار 
و 4۵0 نفر رسید. متاسفانه 16۵ بیمار کووید1۹ جان خود را از 
دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 1۹ هزار و 

804 نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: خوشبختانه تا کنون ۲۹۹ هزار 
و 1۵7 نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص 
شده اند. 3773 نفر از بیماران مبتلا به کووید1۹ در وضعیت 

شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
لاری اضافه کرد: تا کنون دو میلیون و 887 هزار و ۹38 آزمایش 
است.استان های  شده  انجام  کشور  در  کووید1۹  تشخیص 
مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، اردبیل، اصفهان، 
شرقی،  آذربایجان  سمنان،  کرمان،  رضوی،  خراسان  البرز، 

مرکزی، یزد و گیلان در وضعیت قرمز قرار دارند.

وزیر علوم : 
كنكور در موعد مقرر برگزار مي شود

وزیر علوم گفت: آزمون سراسری در موعد مقرر قبلی یعنی 
روز های ۲۹، 30، 31 مرداد و اول شهریور و با رعایت فاصله 

حداقل 180سانتی متر بین داوطلبان برگزار می شود.
نشست  در  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  غلامی  منصور 
مجازی رؤسای دانشگاه ها با اشاره به موضوع برگزاری کنکور و 
زمان برگزاری گفت: آزمون سراسری امسال در موعد مقرر قبلی 
یعنی روز های ۲۹، 30، 31 مرداد و اول شهریورماه و با رعایت 

فاصله حداقل 180 سانتی متر بین داوطلبان برگزار می شود.
سازمان  رئیس  گزارش  آخرین  اینکه  بیان  با  علوم  وزیر 
سنجش آموزش کشور از هماهنگی هیئت های برگزارکننده 
رضایت بخش بود؛ تصریح کرد: هماهنگی و همکاری تمام 
سازمان ها در برگزاری مطلوب آزمون سراسری مؤثر خواهد بود 
و حتی وزیر بهداشت نیز به رؤسای دانشگاه های علوم پزشکی 
تأکید کرده است که کنار برگزارکنندگان آزمون سراسری باشند 
و رؤسای دانشگاه های غیرپزشکی هم باید در انجام این آزمون 

همکاری کنند.
وی افزود: گاهی اوقات ممکن است دست اندرکاران برگزاری 
آزمون در حوزه های برگزاری به دلیل شلوغی در کار، دقت و 
ظرافت های لازم را رعایت نکنند که اگر دوستان و مسئولان 
دانشگاهی به جلسات برگزاری و هماهنگی ها در استان ها و 
شهرستان ها سرکشی کنند، این اشکالات را گوشزد و برطرف 
با  شده اند  موظف  استاندار ها  اینکه  بیان  با  می کنند. غلامی 
مجموعه های برگزارکننده کنکور همکاری لازم را داشته باشند، 
اظهار کرد: مدیریت فضای خارج از جلسه برگزاری آزمون هم 
بسیار مهم است و باید با اعمال روش های مناسب از شلوغی 
و تجمع مشایعت کنندگان و همراهان داوطلبان و همچنین 
استقبال از آنان پس از برگزاری آزمون جلوگیری شود و این 
قسمت به عنوان آسیب پذیرترین بخش برگزاری آزمون باید 

به خوبی مدیریت شود.

پس از چند روز افت ؛
بورس صعودي شد

در حالی که شاخص کل بورس نیمه اول معاملات را با سیر 
نزولی آغاز کرده بود در پایان نیمه دوم معاملات با رشد مثبت 

۲ هزار واحدی، به رقم یک میلیون و 81۵ هزار واحد رسید.
معاملات بازار بورس در دو نیمه انجام شد که در دقایق ابتدایی 
نیمه نخست معاملات، بازار تحت هیجان روند نزولی روزهای 
اخیر، با افت شاخص روی یک میلیون و 704 هزار واحد ایستاد؛ 
اما در ادامه و تا پایان نیمه اول معاملات در ساعت 1۲:1۵ دقیقه، 
بازار روند صعودی با شیب ملایم را در پیش گرفت و شاخص 

کل به رقم یک میلیون و 801 هزار واحد افزایش یافت.
همزمان با آغاز نیمه دوم معاملات، شاخص کل بورس با شیب 
تند، سیر صعودی را ادامه داد و در پایان این جلسه معاملاتی، 
شاخص کل در جایگاه یک میلیون و 81۵ هزار واحدی ایستاد.

14 میلیون و 818 هزار سهم در معاملات امروز جابه جا شد و 
ارزش معاملات نیز 16 هزار میلیارد تومان تخمین زده می شود. 
یک میلیون و ۵13 هزار فقره معامله ثبت شد و ارزش کل بازار 

هم به رقم 6,700 هزار میلیارد تومان افزایش یافت.
شستا، فولاد و فملی نیز با تأثیرگذاری به ترتیب ۵ هزار، 4 هزار 
و 800 و 3 هزار و 600 واحدی، از اصلی ترین نمادهای اثرگذار 
در رشد امروز شاخص کل بورس در بخش دوم معاملات بودند.

بیشترین صف خرید در معاملات امروز به نماد شستا با تقاضای 
1۵۹ میلیون سهمی و بیشترین صف فروش نیز به نماد ثشاهد 

با عرضه ۵0 میلیون سهمی اختصاص داشت.
     

عضو ناظر مجلس :
طرح مالیات بر عایدی 

سرمایه شامل بورس نمي شود
محسن علیزاده با اشاره به تصویب کلیات طرح مالیات از عایدی 
سرمایه در کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: چند وقت گذشته 

نگرانی بین مردم و سرمایه گذاران در بازار بورس ایجاد شد.
وی تاکید کرد: مردم و سرمایه گذاران بر اساس برخی اخبار 
از  مالیات  از عایدی سرمایه،  مالیات  پیرو طرح  بودند  نگران 
سپرده های بانکی و عرضه سهام مدنظر قرار گیرد لذا این مسئله 

باعث نگرانی برای عموم مردم شده بود.
این نماینده مجلس با اشاره به تصویب کلیات طرح مالیات از 
عایدی سرمایه در کمیسیون اقتصادی گفت: خبر خوش پیرو 
تصویب کلیات این طرح برای سرمایه گذاران بازار بورس این 
است که طرح مالیات بر عایدی سرمایه بدون تسری بر بازار 
سرمایه و سپرده های بانکی تصویب شد و این بدین منظور 
است که این قید به طور کل از این طرح حذف شد و ما کلیات 

این طرح را بدون این موارد به تصویب رساندیم.

براي زائران و شهروندان عراقي ؛
ورودی های كربلا بسته شد

بودن  بسته  از  معلی  کربلای  پلیس  فرماندهی  سخنگوی 
مبادی ورودی در برابر زائران و شهروندان عراق تا سیزدهم 
عراق،  های  رسانه  گزارش  به  داد.  خبر  الحرام  محرم 
که  کرد  اعلام  کربلا  استان  پلیس  فرماندهی  سخنگوی 
روز  تا  عراق  شهروندان  و  زائران  برابر  در  ورودی  مبادی 
راستای  در  اقدام  این  بود.   خواهد  بسته  محرم  سیزدهم 
اجرای مصوبات کمیته مدیریت بحران استان کربلا صورت 
وزارت  از  نقل  به  گذشته  روز  السومریه  شبکه  می گیرد.  
بهداشت عراق از ثبت یک رکورد دیگر در خصوص شیوع 
کرونا با بیش از 4300 مورد ابتلا در ۲4 ساعت خبر داده بود.

پس از روسيه ؛
واكسن چیني كرونا هم ثبت شد

این کشور  به دولت چین،  وابسته  رسانه های  اعلام  طبق 
تأیید  را  بیماری  این  واکسن  اولین  رسمی  طور  به  اکنون 

کرده است.
به گزارش ای ای، چین اولین حق اختراع واکسن کووید-1۹ 
های  بیماری  متخصص  که  وی"  "چن  تیم  توسط  که  را 
عفونی است، تایید و ثبت کرده است. آزمایشات این واکسن 
نشان داده است که این واکسن ایمن است و واکنش ایمنی 

بدن را در مقابل کروناویروس جدید برمی انگیزد. 
اکنون خبرگزاری دولتی شینهوا از چین گزارش داده است 
که این واکسن با استناد به داده های آزمایشات بالینی که در 
 American Medical(انجمن پزشکی آمریکا مجله 
Association( منتشر شده است، ایمن بوده و واکنش 

ایمنی ایجاد می کند.
این تحقیقات شامل آزمایشات روی 3۲0 داوطلب سالم در 
نفر  این تعداد، ۹6  از  تا ۵۹ سال بوده است که  سنین 18 
در  نیز  نفر   ۲۲4 و  اول  مرحله  بالینی  های  کارآزمایی  در 

کارآزمایی های بالینی مرحله دوم شرکت داشته اند.
خبرگزاری شینهوا نوشته است که نتایج آزمایش این واکسن 
نشان داده که این واکسن به طور موثری آنتی بادی ها یا 
پادتن های خنثی کننده ویروس را در داوطلبان تحریک می 
کند و توانایی خوبی در ایجاد پاسخ یا واکنش سیستم ایمنی 

بدن به ویروس را نشان می دهد.

یک روزنامه سعودی :
حریری گزینه نخست وزیری است

یک روزنامه سعودی به نقل از منابع سیاسی لبنان مدعی شد، 
نامزد مورد نظر رئیس پارلمان لبنان برای دولت آینده لبنان 
ایران و  به اطلاع  را  این موضوع  الحریری« است و  »سعد 

آمریکا رسانده است.
دولت لبنان به نخست وزیری »حسان دیاب« یک هفته پس 
از انفجار بیروت در بیستم مرداد استعفا کرد و رایزنی هایی در 

لبنان برای تشکیل دولت آینده در جریان است.
به  الاوسط«  »الشرق  سعودی  روزنامه  خصوص،  همین  در 
نقل از منابع سیاسی در لبنان نوشت، دعوت »میشل عون« 
رئیس جمهور لبنان برای به تأخیر انداختن رایزنی های پارلمانی 
وهله  در  سیاسی  مشورت های  به  پرداختن  و  زمینه  این  در 
اول برای تسهیل مأمور کردن نخست وزیر پاسخی دریافت 
این است که  نکرده است »زیرا آنچه برای وی مهم است 
الوطنی  التیار  حزب  رئیس  باسیل  جبران  برای  کرسی  یک 
این  ادامه  در  کند«.  رزور  دولت  در  آزاد(  ملی  )جریان  الحر 
گزارش آمده، هنوز زود است که بر روی نام نامزد مورد نظر 
برای تشکیل دولت تمرکز شود گرچه منظور فراهم کردن 
فضا برای بازگشت »سعد الحریری« رئیس جریان المستقبل 
است. »نبیه بری« رئیس پارلمان لبنان اولین نفری است که 
الحریری را نامزد خود برای نخست وزیری معرفی کرده و این 
موضوع را به اطلاع »دیوید هیل« معاون وزیر خارجه آمریکا 
در امور خاور نزدیک و »محمدجواد ظریف« وزیر خارجه ایران 
در سفرهایشان به لبنان رسانده است.الشرق الاوسط ادامه داد، 
میشل عون )رئیس جمهور( هم از همراهی با گزینه نبیه بری 
برای نخست وزیر دور نیست اما نمی خواهد وارد میدان معرفی 

نامزدهای متعدد در این زمینه شود.

وزیر خارجه امارات : 
پیمان صلح با اسرائیل

 ارتباطی به ایران ندارد!
متحده  امارات  خارجه  امور  در  مشاور  وزیر  قرقاش"  "انور 
عربی گفت رابطه کشورش با اسرائیل علیه ایران نیست و 

ارتباطی هم به ایران ندارد.
به گزارش رویترز، این دیپلمات ارشد اماراتی در توییتی در 
واکنش به اعتراض ایران به اقدام دولت ابوظبی در عادی 
سازی  عادی  به  تصمیم  نوشت  اسرائیل،  با  روابط  سازی 
ایران  علیه  و  است  مستقل  تصمیم  یک  اسرائیل  با  روابط 

نیست و ارتباطی هم به ایران ندارد.
وزارت امور خارجه امارات نیز در واکنش به انتقادات مقامات 
تهران از عادی سازی روابط ابوظبی با تل آویو، سفیر ایران 
در ابوظبی را احضار و مراتب اعتراض دولت امارات را به او 
پیمان صلح  توییتی نوشت:  نیز در  انور قرقاش  ابلاغ کرد. 
امارات و اسرائیل یک تصمیم حاکمیتی است که در جهت 
مقابله با ایران نیست و ارتباطی هم به ایران ندارد. ما این 
را می گوییم و تکرار می کنیم. ما دخالت در تصمیمات خود 

را نمی پذیریم.
همچنین تهدید و وعده ها } انجام کارهایی علیه امارات{ 

را رد می کنیم چه ابراز خشم باشد یا ابراز نگرانی.
دارای  و  هستند  آفرین  تحول  استراتژیک،  تصمیمات 
و  جایگاه  که  است  نگرانه  آینده  ما  تصمیم  تاثیرگذاری. 

رقابت پذیری ما را تقویت می کند. "
طی  ایران  اسلامی  جمهوری  نظامی  و  سیاسی  مقامات 
روزهای گذشته در واکنش به اقدام دولت امارات در عادی 
سازی روابط با اسرائیل ضمن محکوم کردن دولت ابوظبی 
خنجر  "زدن  و  فلسطین"  مردم  آرمان  به  خیانت   " بابت 
از پشت به پیکر امت اسلامی" به مقامات ابوظبی هشدار 

داده اند پای اسرائیل را به منطقه باز نکنند.
ممکن  آتی  روزهای  طی  است  حاکی  غیررسمی  خبرهای 
یکجانبه  صورت  به  هم  عمان  و  بحرین  دولت های  است 

عادی سازی روابط خود را با اسرائیل اعلام کنند.

در حالی که ابوترابی خبر از ارسال نامه قالیباف 
در  نفت  فروش  مورد  در  رهبری  به  رئیسی  و 
نامه  این  ارسال  قضاییه  قوه  بود،  داده  بورس 

را تکذیب کرد.
مقننه  قوای  روسای  گفت:  نجف آباد  نماینده 
رهبری  معظم  مقام  به  نامه ای  در  قضاییه  و 
فروش  درباره  دولت  تصمیم  با  را  خود  مخالفت 
اوراق سلف نفتی در بورس اعلام کرده و تاکید 
داشتند که این کار دولت خلاف آن چیزی است 

که در جلسه سران قوا مطرح شده است.
ابوالفضل ابوترابی اظهار کرد: گشایش اقتصادی 
مدنظر دولت همان فروش اوراق سلف نفتی در 
بورس است، اما دولت، مجلس شورای اسلامی 
که  آنچه  چون  است  زده  دور  را  قضاییه  قوه  و 
امروز اجرا شد با آنچه که دولت در جلسه سران 

قوا مطرح کرده، متفاوت است.
این نماینده مجلس شورای اسلامی توضیح داد: 
قرار بود طبق آنچه که در جلسه سران قوا مطرح 

شده اوراق سلف نفتی به قیمت قطعی و قیمت 
روز به مردم داده شود و مردم مختار برای فروش 
آن در هر لحظه ای باشند اما دولت این طرح را 
به گونه ای دیگر اجرا کرد، یعنی پول را از مردم 

می گیرد اما پرداخت پول به مردم را به دو سال 
بعد موکول کرده که این یعنی موضوع بر گردن 
با  بعد  سال  دو  در  هم  آن  می افتد  بعدی  دولت 

سود 1۹ درصد داده می شود.

ابوترابی ادامه داد: با توجه به این موضوع روسای 
قوای قضاییه و مقننه در نامه ای به مقام معظم 
شورای  مصوبه  برخلاف  را  دولت  اقدام  رهبری 
و  کرده  اعلام  قوا  سران  اقتصادی  هماهنگی 
با  مغایر  می کند  اجرا  دولت  آنچه  داشتند  تاکید 

این مصوبه است.
* قوه قضاییه: تکذیب می کنیم، نامه نداده ایم

رئیس قوه قضاییه نامه ای محضر رهبر انقلاب در 
مورد فروش اوراق سلف نفتی ارسال نکرده  است.

در پی انتشار خبری از سوی یکی از نمایندگان 
مجلس مبنی بر ارسال نامه ای از سوی رؤسای 
قوه قضائیه و قوه مقننه با موضوع فروش اوراق 
انقلاب اسلامی، مرکز  نفتی محضر رهبر  سلف 
رسانه قوه قضائیه ضمن تکذیب خبر منتشر شده 
ناحیه رئیس قوه  از  نامه ای چه  اعلام کرد هیچ 
مجلس  رئیس  با  مشترک  نامه  چه  و  قضائیه 
شورای اسلامی محضر رهبر انقلاب اسلامی در 

این مورد ارسال نشده است.

قوه قضایيه : 

نامه ای به رهبري ارسال نشده است

دبير انجمن روغن نباتی ایران :

25 درصد روغن ها تراریخته است

عضو کميسيون شوراهاي مجلس :

روند ثبت نام ریاست جمهوری افتضاح است

انجمن واردکنندگان موبایل :

قيمت گوشی ها کاهش یافته است
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